

Subject: Domain Name Information Confirmation
From: REMINDER@cnnic.cn
Date: Sun, June 26, 2010 12:22 am
To: xxxxxxxx@xxx.com

Domain Name Information Confirmation
(Please do not reply to the sender)

Dear CN Domain Name User:

Thank you for registering for CN domain name.

According to the policy in Article 28th of "China Internet Domain Name Regulations": applicant for domain name registrant shall submit true, accurate and complete domain name registration information and sign a registrant agreement with domain name registrar. Upon completion of domain name registration, applicant of domain name registrant will become a registered domain name holder.

Domain name holder's true, accurate and complete domain name registration information is a certificate of rights for domain name transfer and information change. In order to protect your rights of being a domain name holder, please follow the prompts to confirm your domain name registration information.

Registrant Information

Domain Name: xxxxxxx.cn
Registrant id: xxx-xxxxxxx
Registrant name: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
Registrant org: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
Registrar name:xxxxxxx

If your domain name registration information is true, accurate and complete, please click the following URL to confirm:

<http://remind.cnnic.cn/om/registantMail!confirmOk.action?id=#####>

If the above URL is not responding, copy the link to browser's address bar to be connected.

For further questions, please send email to service@cnnic.cn.

If domain name registration information is not being confirmed within 15 days in receipt of this notification, your domain name will be processed according to relevant provisions.

China Internet Network Information Center (CNNIC)
Tel: 86-10-58813000
Fax: 86-10-58812666
Website: <http://www.cnnic.cn>
E-mail: service@cnnic.cn

域名信息确认邮件
(此信不必回复)

尊敬的CN域名用户，您好！

感谢您注册使用CN域名！

根据《中国互联网络域名管理办法》第二十八条规定：域名注册申请者应当提交真实、准确、完整的域名注册信息，并与域名注册服务机构签订用户注册协议。域名注册完成后，域名注册申请者即成为其注册域名的持有者。

域名持有者真实、准确、完整的域名注册信息是域名权益转移、变更的权利信息凭证，为了维护您作为域名持有者的权益，请您按下列提示对您的域名注册信息进行确认。

注册人信息

域名:xxxxxxxx.cn

注册人ID:xxx-xxxxxxxx

注册人:xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

注册人组织:xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

所属注册服务机构:xxxxxxx

如您的域名注册信息真实、准确、完整，请点击下面的网址予以确认：

<http://remind.cnnic.cn/om/registantMail!confirmOk.action?id=#####>

如以上地址不能被点击，您可将其复制到浏览器的地址条中进行连接。

如有其它问题，请发邮件给service@cnnic.cn咨询。

如您在收到本邮件15日内未确认域名注册信息，我们将依照相关规定对您的域名进行处理。

中国互联网络信息中心(CNNIC)

咨询电话: 86-10-58813000

传真: 86-10-58812666

网址: <http://www.cnnic.cn>

电子邮件: service@cnnic.cn